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REFERAT FRA MEDLEMSMØTE 15. SEPTEMBER 2020 

 

Møtested: Quality Strand Hotel 

Til stede: 19 medlemmer 

Hovedtema: Utviklingen i idretten i Gjøvikregionen v/Knut Befring 

 

Møtet ble ledet av Ola Rongen. 

Han minnet om neste møte der distriktsguvernør Roald Fiksdal besøker oss. Før medlemsmøtet har 
han et møte med klubbens styre. 
Han minnet også om Krabbeaften den 29. september. Det skjer på vandrerhjemmet. 

Tre-minuttersinnlegget var ved Heidi Videhi Røsdal. Hun fortalte om stoppejakten. 

Ola Bergum introduserte deretter Knut Befring, som er journalist i OA, og som har fulgt idretten i 
distriktet gjennom mange år. Han tok for seg både eliteidretten og breddeidretten. 

Gjøvikregionen har hatt mange toppidrettsutøvere, f.eks. Ingvild Flugstad Østberg, Gro Hammerseng 
Edin, Einar Sagstuen, Else M. Lybeck for å nevne noen.  
Gjøvik/Lyn ble cupmestere i fotball i 1962, og var i flere år i de øverste divisjonene. 
Byen har også lag i håndball, ishockey og bandy.etter at 

Til tross for mange gode enkeltutøvere har byen aldri blitt en idrettsby på linje med f.eks. nabobyen 
Hamar. Og i løpet av sekstiårene gikk det nedover med Lyn. Det er påfallende at lagidretten ikke har 
kommet seg opp på et høyere nivå igjen Hva skyldes det?  

Hamar og Lillehammer har såkalte idrettsgymnas, som gjør det enklere å kombinere utdanning og 
idrett på toppnivå. 
Gjøvik strever med å ha nok trenere på høyt kompetansenivå.  
Økonomi er også et moment. F.eks. har Lyn fra halvparten til tredjeparten så stort budsjett som 
klubber som Raufoss, Hamkam og Kongsvinger, og mange færre ansatte til å følge opp. 
Potensialet i å samarbeide med næringslivet i byen kan utvikles mer. 

Breddeidretten sparer samfunnet for store sosiale utgifter. Den gir gode holdninger og verdier, den 
skaper sosiale nettverk og inkludering, og den gir store helsegevinster. Breddeidretten i Gjøvik 
blomstrer og drives godt. 

Ref: Ola Ronge 


